

Gunn Connection

Calendar

Fri, Nov 11 【周五, 11月11日】

NO SCHOOL - Veterans' Day

学校无□ - 退伍□人□

Fri-Sat, Nov 11-12 周五-周六 【11月11日-- 11月12日】

Fall Play: "The Crucible" (Click [here](#) for info & tickets)

秋季□□表演：“Crucible”（点□□里[here](#) □取□票信息）

Wed, Nov 16

Talk by Dan Siegel, 7 PM, Paly Performing Arts Center

丹·西格□博士 交流之夜 晚上7点, Palo Alto高中□□表演中心

Thu, Nov 17 【周四, 11月17日】

Turkey Feast (alternate schedule, see [Calendar](#))

火□盛宴（□□□整□程□□表[Calendar](#)）

Fri, Nov 18 【周五, 11月18日】

Junior Parent Network Meeting, 8:30 AM, Staff Lounge

11年□家□□□会□, 上午8:30, □工休息室

Jazz Swing Dance, 6:30 PM, Terman Café

爵士□□舞会, 6:30 PM, Terman 初中餐堂

Mon-Tue, Nov 21-22 周一-周二 【11月11日-- 11月12日】

Two-Day-Week Schedule (see [Calendar](#))

□周2天上学（□用□整□程□□表[Calendar](#)）

Mon, Nov 21

Fall Band Concert, 7:30 PM, Paly Performing Arts Center

秋季乐队音乐会 7:30PM, Palo Alto高中□□表演中心

Wed-Fri, Nov 23-25

NO SCHOOL - Thanksgiving Holiday

学校无□ - 感恩□

Gunn

Kelly

Parent Ed: "Brainstorm: The Power and Purpose of the Teenage Brain"

【家□教育：“□内□暴”孩子□的大□的力量与理由】

Wed, Nov 16, 7-8:30 PM, Paly Performing Arts Center. 50 Embarcadero Rd, Palo Alto

【星期三 11月16日 晚上7~8 : 30 Paly高中的演□□□中心。 50 Embarcadero Rd, Palo

Alto]

Remaining tickets for our evening with Dr. Dan Siegel are now available through our Eventbrite site. Our event with Dr. Siegel entitled "Brainstorm: The Power and Purpose of the Teenage Brain" occurs on Wednesday, Nov 16, 7-8:30 PM at the Paly Performing Arts Center, 50 Embarcadero Road. To reserve your free ticket go to <http://siegelatpaly.eventbrite.com/>. Jointly sponsored by the PTSAs of Palo Alto High School and Gunn High School. For questions, contact GunnParentEd@gunnpta.org.

【剩下的票可以通过 Eventbrite 的网站：<http://siegelatpaly.eventbrite.com/> 来！“孩子的大脑的力量与理由”的家庭教育活动将会在星期三 11月16日 的晚上7~8：30 在Paly高中的表演艺术中心。50 Embarcadero Rd, Palo Alto 举行。由PTSA, Paly高中和Gunn高中联合赞助。如果有问题请联系：GunnParentEd@gunnpta.org】

NOT ENOUGH TURKEYS!!!! Sign Up Now!

【火鸡数量不足！！！！现在就报名！！】

The Gunn High School Turkey Feast, to be held on Thursday, November 17, is a long-standing tradition that is in jeopardy this year. **We are short 17 turkeys.** This means that either some students won't get turkey or that we may have to cancel the feast. Please don't let that happen! How hard can it be to get 17 turkeys from the families of over 1900 students? Please sign up to bring a turkey today (we still need pies too). You can buy a cooked turkey from a local grocer (or turkey breasts), or you can cook your own turkey a day or two in advance and dropped off cold (instructions will be provided). Buy a turkey breast or two from Costco! Just don't disappoint our kids who consistently say this is one of their favorite events of the year. Sign up here: <http://signup.com/go/HRxRjb>. Questions? Contact Donna Pioppi at dpioppi41@yahoo.com or Mary Catherine Williams at wemcw@mindspring.com.

【Gunn高中的火鸡大餐会在11月17日星期四举行。这是一个举行很久的传统然而今年的火鸡数量完全不。我们需要17只火鸡。代表着：不是有一些学生吃不到火鸡餐就是我得取消这次的火鸡大餐。不要做这种事情！我们学校1900名学生里那么多家庭也无法支持17只火鸡？您可以登上火鸡来学校（我也需要派），可以在商店买火鸡或者自己制作火鸡并且在大餐的前两天把冷好的火鸡带来。（如果您要自己制作火鸡，流程我会告诉您）在costco买一只不会很贵的。让孩子们开心的吃上一顿吧。在网站上登记：<http://signup.com/go/HRxRjb> 有任何问题请联系Donna Pioppi：dpioppi41@yahoo.com 或者Mary Catherine Williams：wemcw@mindspring.com】

3rd Annual Gunn Swing Dance

【第三届年度Gunn舞会】

Fri, Nov 18, 6:30-10 PM, Terman Middle School Café, 655 Arastradero Rd, Palo Alto
【11月18日周五6：30~10：00 Terman中学的咖啡馆 655 Arastradero Rd, Palo Alto】
Gunn Jazz Swing Dance tickets are now on sale in the SAC and from Jazz Band

members. Tickets are \$30 each and include food, dance instruction, and live music all night! This is THE student dance event of the year! Don't miss it! (Note: Students only. Adult swing dance takes places during second semester.)

【Gunn的爵士舞会的票在SAC和爵士成中。一票是30美元包括食物，舞蹈教程和爵士演奏。次的学生舞会！只有学生可以参加。大人的舞会会在第二学期行。】

Attention Families Interested in applying for the CIEE Global Navigator Scholarships for Summer Study Abroad

【CIEE全球探索者的暑假交学生学金机会申】

Priority application deadline: Dec 1

【申截止日：12月1日】

There are two separate applications: one for the summer program and one for the scholarship. Remember to get your teacher recommendation in ASAP, so that there is not a last minute rush. Please contact Gunn teacher Liz Matchett (lmatchett@pausd.org) if you have any questions specific to the Gunn Scholarships. All Gunn students are encouraged to apply. General info is available [here](#).

【CIEE全球探索者暑假交的申有两个：一个是暑假程的申一个是学金的申。得尽早去找老要推荐信所以不会拖到最后一分然后申失！如果您有任何系Gunn的老Liz Matchett (lmatchett@pausd.org)。我鼓励全部Gunn的学生申个有意口的暑假。更多情在里】

Caroline2019

Senior Parent Network Social

Wed, Dec 7, 7-9:30 PM, Eichler Swim and Tennis Club, 3539 Louis Rd, Palo Alto

This is a parents only event. Bring a dessert or a drink to share and join us for a fun evening. Sign up here to RSVP. If you have any questions or suggestions please contact Ani Gnanalingam, Ani_Gnanalingam@hotmail.com, or Barbara Best, barbarabest@gmail.com.

12年家网社会

周三，12月7日7-9：30PM Eichler游泳和网球俱部，地址：3539 Louis Rd, Palo Alto 是父母参加的会，点甜点或料以供分享，加入我个有趣的夜晚。尽快注册回复。如果您有任何或建，系 Ani_Gnanalingam@hotmail.com, or Barbara Best, barbarabest@gmail.com.

The Gunn Band & Orchestra Boosters Need YOUR Help!

Aloha! The Gunn Instrumental Music Program is going on tour to Hawaii in April 2017! Students will be performing at the Honolulu Heritage Festival and will participate in clinics at the University of Hawaii. This tour is made available to any interested Gunn

Instrumental music student. Because we believe strongly in the importance of an equitable experience for all students, we have committed to raising \$20,000 in financial support so that every music student who wants to attend may do so. We are hoping to get our entire community involved to raise these much needed funds and have launched an online campaign with generosity.com to help raise our scholarship funds and spread the word about our fundraising campaign. More information and how to give can be found [here](#). Tours have a huge, positive impact on our ensembles and musicians. Please give, share, pass it on. If you are able to make a donation to help support our music students, we would be so grateful. Mahalo!

Gunn和促会需要您的帮助！

阿哈！Gunn音程将学生于2017年4月参夏威夷！学生将在檀香山会上表演，并将参加夏威夷大学的所活。此活适合任何器表演感兴趣的音学生。因我信所有学生都有平等机会的重要性，所以我承提供2万美元的支持，以便每个希望参加的音学生都能参加。我希望我的整个社区参与筹集些急需的金，并起了一个网运 generosity.com，以帮助我提高学金金，并播我次的筹款活。更多信息和捐款方式可以在里[here](#)找到。旅游我和小音家有巨大的极影响。，分享，。如果你能捐款帮助支持我的音学生，我将非常感激。 Mahalo！

Be Safe. Be Seen. Bike lights are required by law for riding after dusk.

With shorter days, students are bike commuting in the dark when bicycle lights and reflectors are required by law. Visibility begins to decline at dusk, so bicyclists should turn on their lights as soon as light begins to fade. A handlebar headlight makes a bicycle visible to others and illuminates the road so the rider can see. Higher powered lights do a better job. Tail lights and reflectors should be mounted on something stable where they won't be obscured by bags, panniers or other gear on the bike. Lights are vastly superior to reflectors, so a rear red light is recommended for maximum visibility. Outfitting student bikes for a safe and legal ride is a smart investment (and a great holiday gift!). For information about safe school commutes, visit <http://saferoutes.paloaltopta.org/index.shtml>.

注意安全，可性，法律要求自行车在黄昏后行必有灯。

随着日的短，更多学生在黑暗中自行车上下学，法律要求自行车必加装灯和反光板。因可性在黄昏开始下降，所以自行车的人开始在灯开始褪色立即开灯。把灯令自行车其他人可并可以照亮道路。更高功率的灯做得更好。尾灯和反射器安装在定的地方，不会被自行车上的行李，行李或其他装遮。光于反射，因此建使用后光以得最大的可度。配学生自行车的安全和合法的乘坐是一个明的投（和一个大的日礼物！）。有关安全学校通勤的信息，<http://saferoutes.paloaltopta.org/index.shtml>.

Pheobe

FROM THE PREVIOUS ISSUE:

Rainy Day Gunn Commutes

Rainy weather drives many Gunn commuters into cars causing severe traffic congestion on school routes. Here are strategies to beat this problem:

- Waterproof your commute with bicycling rain gear, or walk with an umbrella and stylish rain boots. (Bright colors increase visibility.)
- Ride the bus (check [route and schedule information](#)).
- Plan ahead. Organize a rainy day carpool by setting up a text group or phone tree in advance, so when the clouds burst you'll be ready.

Reducing car trips by only 1-5% makes a noticeable difference in congestion. Make rainy day school commutes safer and more efficient.

从以前的事件得出：

雨天Gunn交通

多雨的天气使得许多人在Gunn开车造成学校路上的严重交通堵塞。这里有解决这个问题的策略：

防水措施与骑自行车上雨具，或步行打伞并且穿上时尚的雨靴。（明亮的颜色增加可见性。）

乘坐公共汽车（[路线和时刻表信息](#)）。

未雨绸缪：提前设置一个文本组或电话树，组织一个雨天拼车，所以当下雨的时候，你可以准备好。

减少只有1-5%的出行次数使得通勤的差异。雨天学校通勤更安全，更有效率。

Save the VTA 88 Bus!

Cuts or changes are being considered for the VTA 88 bus which serves Gunn. If approved, the bus may be cut next summer. Learn more [HERE](#). Four things you can do:

1 Sign the [Petition](#).

2 Email VTA at nextnetwork.vta.org. Copy the VTA Board board.secretary@vta.org and city.council@cityofpaloalto.org.

3 Write to: Nuria Fernandez, General Manager, Santa Clara Valley Transportation Authority, 3331 North First Street, San Jose, CA 95134-1906.

4 Note: VTA has cancelled the November 7th City Council meeting on this subject. We will publicize the meeting when it has been rescheduled. Please watch for it here! Make your voice heard! Ask VTA to engage with the City of Palo Alto to identify better

local solutions than the current Next Network concepts.

拯救VTA 88 巴士/公交！

正在考虑取消于Gunn的VTA 88线路切割或更改。如果批准，公共汽车可能在明年夏天削减。想要了解更多请点击[这里](#)。

您可以做的四件事：

1. 签署请愿书。

2. 电子邮件VTA at nextnetwork.vta.org。复制VTA板board.secretary@vta.org和city.council@cityofpaloalto.org。

3. 写信：Nuria Fernandez, 圣克拉拉谷交通局经理, 3331 North First Street, San Jose, CA 95134-1906。

4. 注意：VTA已取消11月7日市议会关于该项目的会议。我们将在重新安排会议宣布会议。请注意邮件里的通知！

让你的声音听到！要求VTA与Palo Alto市合作，以确定比当前Next Network概念更好的本地解决方案。

Eve

Gunn Sports Boosters

Gunn体育助推器

Gunn Sports Boosters would like to recognize Girls Water Polo who placed third in their division. They are off to play in the SCVAL tournament. We would also like to recognize Boys' Water Polo who finished the regular season undefeated. Great job and Go Titans!

Gunn体育助推器希望大家感谢在他部门得了第三名的Gunn女子水球队。他们在SCVAL比赛中出局了。我要感谢男孩的水球完成了常事。Titans (巨人) 干的漂亮！

PAUSD & PTAC

Palo Alto联合学区 & PTAC

Financial & Legal Planning for Students with Challenges

面临在法律上有挑战的学生计划

Wed, Nov 16, 7-9 PM, Santa Rita Elementary, 700 Los Altos Rd, Los Altos

周三, 十一月16号, 7-9PM, 地点: Santa Rita小学, 地址: 700 Los Altos Rd, Los Altos

Whether your student's challenges are mild or severe, hear this expert panel

describe the long-term financial planning and legal checkpoints parents may encounter. Topics will include financial planning, trusts and special needs trusts, conservatorships, SSI/SSDI benefits, and Medi-Cal benefits. Panel members includes Ken Prodger, Ann Robbeloth, Lisa C. Bryant and Sara E. Hire. For more information, go to www.cacpaloalto.org or contact paloaltocac@gmail.com. The next monthly support group for parents of students with IEPs, 504s and learning differences will meet on 11/14, 7-9 PM in the Los Altos Library. All are welcome, participants are asked to respect confidentiality.

不论您的学生的挑战是轻微或严重，请来听听专家小组向您推荐的长期财务帮助计划和法律检查的重点。我们包括的主题有：财务规划，信任（或特殊信托需求）保守主义，SSI / SSDI和Medi-Cal（医药上的？）福利。成员包括Ken Prodger, Ann Robbeloth, Lisa C. Bryant和Sara E. Hire。有关更多信息，请访问www.cacpaloalto.org或联系paloaltocac@gmail.com。下一个每月帮助有IEPs, 504s和学习差异的学生与学生家长的支持小组为在11 / 14, 7-9pm 在Los Altos Library (Los Altos图书馆开会)。我们欢迎所有人参加，并且会尊重您们的保密。

Claire

ADHD and Barriers to Learning: How Working Memory, Processing Speed and Executive Functioning Challenges Impact Functioning

Thu, Nov 17, 9-11 AM, Terman Middle School Cafetorium (check-in at Front Office for a visitor badge)

Learn about how children and adolescents with ADHD often have barriers to learning that are outside the diagnostic criteria of the disorder (e.g., weaknesses in attention and impulse-control). Dr. Vivien Keil, Neuropsychologist at Children's Health Council, will describe why it is crucial to consider these areas, specifically weaknesses in working memory, processing speed, and executive functioning as these are often just as impairing, if not more impairing, than the core symptoms of ADHD, particularly as students get older and the academic demands increase dramatically in middle and high schools. Attendees will learn ways to manage these areas of weakness, with a focus on compensatory strategies that parents and teachers can use to help support their students. Presented by the [Parents Education Network](#) and co-hosted by Terman Middle School and [Palo Alto CAC for Special Education](#). Free for PAUSD Parents and Staff. Spanish translation available. [RSVP here](#) or contact paloaltocac@gmail.com.

多口症和学口障碍：工作口口，反口理解速度和行政口能能力如何影响工作

周四，11月17日，上午9-11，地点：Terman Middle School Cafetorium（口再登口前台口取口众胸牌）

了解有多动症的儿童和青少年常常反常的在疾病诊断以外的症状和学习障碍（如注意力和冲动控制的弱点）。Vivien Kiel 博士，儿童健康委员会的神童心理学家，将阐明什么考虑哪些症状非常关键，特别是薄弱领域如理解反常速度，记忆力，和执行能力，因哪些症状与其他核心多动症的症状一致或更加危害有害，特别是在随着年龄增长学习要求也在不断提高。参会者将学习方式来管理这些领域，重点介绍家长和老童可以用的方法来帮助支持他们的学生。由父母教育网主办，Terman 中学和帕洛阿托CAC特殊教育共同主办。PAUSD家长和工作人员免费开放。提供西班牙语翻译。RSVP点此或联系 paloaltocac@gmail.com。

Community 社区

****NEW** Family Holiday Volunteering**

If you're looking for a way to get your family into the holiday spirit by helping others, check out <http://www.familyholidayhelpers.org>, a non-profit web site created by a mom of two PAUSD students to help families find local volunteering opportunities during the holiday season. There are a variety of local opportunities for families, such as prepping/serving food for Thanksgiving, working a shift at a food bank or holiday warehouse, or donating food or gifts for those in need. Happy volunteering!

****新**家庭度假招志工**

如果你正在寻找一种方式通过帮助别人让您的家庭陷入节日的精神，请访问 <http://www.familyholidayhelpers.org>，由两个PAUSD学生的母亲建立的一个非营利性网站，以帮助家庭找到日期当地的志愿服务机会。网站有各种各样的家庭机会，如感恩准备/供应食品，在食物银行或假日仓库工作，或捐赠食物或礼物有需要的人。祝愿快乐！

Katie

Silicon Valley Boychoir Auditions

Fridays in November by appointment, Palo Alto

Audition for the January 2017 semester and join 80 other boys across four levels. Auditions are held at the choir's rehearsal location in Palo Alto (600 Homer Ave). Open to boys ages 7 and up. High school and middle school boys with experience may audition for upper levels. SVB provides a personalized approach to teaching singing, music theory, and sight-singing, and provides flexible scheduling for busy families. In addition to their own winter and spring concerts, SVB performs for local events including

performances at Stanford University, West Bay Opera, and singing the national anthem at sporting events. Email info@svboychoir.org or visit <http://svboychoir.org>.

硅谷男生歌唱□□秀

十一月的任何一个周五，但是要□□， Palo Alto。

□□和其他80位男生一起参加2017年一月开始的歌唱□□的□□秀开始了。□□秀将会在歌唱□□的□□地点□□行，地点是600 Homer Ave., Palo Alto. □□秀□□7□□以上的孩子开放（包括七□□）。有着歌唱□□的中学生和高中生可以参加更高□□的□□秀。SVB（硅谷男生歌唱□□）机构将会□□大家提供非常个人化的音□□，□□理，看□□唱歌的□□程，同□□也会□□忙碌的家庭定制特□□的□□表。在他□□自己□□的冬天和春天的演唱会的基□□上，SVB 机构□□会在本地表演，其中包括去斯坦福大学，西湾区歌□□和在体育活□□中演唱国歌。如果感□□趣的□□可以□□ info@svboychoir.org □□□□件，也可以去 <http://svboychoir.org>。

****NEW** Palo Alto Children's Theatre Presents The Ballad of Phineas McBoof**

Nov 11-13, Palo Alto Children's Theatre, 1305 Middlefield Rd, Palo Alto

Commissioned by the Palo Alto Children's Theatre, Doctor Noize adapted his Phineas McBoof books and album into a new musical. In this production, the titular Phineas McBoof is a "rock-star monkey" who heads off on adventures with his guitar and a rowboat and meets a host of new friends, each representing a different instrument, along the way. This world premiere will be presented to you by our talented local kids. Don't miss this very special show! Purchase tickets online [here](#) or call (650) 463-4970.

****新事件** Palo Alto 儿童□□院将会□□大家□□来 *The Ballad of Phineas McBoof***

十一月11号至13号， Palo Alto儿童□□院， 1305 Middlefield Rd, Palo Alto

由于Palo Alto儿童□□院的委托，Noize先生特意将他的Phineas Mcboof系列的□□籍改□□成了一个音□□□□。在□□个音□□□□的版本里面，主人公Phineas Mcboof 是一只喜□□□□音□□的猴子，他将会□□着他的吉他和小船一起踏上一□□新的旅途，他□□会遇□□很多的新朋友，每一个新朋友都代表着一种□□器。□□个全世界有名的故事将会由本地的孩子□□□□众□□演□□出来。千万不要□□□□个非常特□□的表演哦！可以在 [here](#)（□□里）□□票，也可以□□ (650) 463-4970 打□□□□。

Palo Alto Philharmonic Fall Chamber Concert

Sat, Nov 12, 8 PM, 1313 Newel Rd, Palo Alto

Featuring the works of Richard Strauss, Johannes Brahms, Arcangelo Corelli and Morley Calvert. For more information or to purchase tickets: <http://www.paphil.org/pages/main/frontPage.php>.

Palo Alto Philharmonic 秋季音□□会

周六，11月12号，晚上8点，1313 Newel Rd, Palo Alto

音乐会将会包括 Richard Strauss, Johannes Brahms, Arcangelo Corelli和Morley Calvert 的作品。如果您想知道详情或者票的去
<http://www.paphil.org/pages/main/frontPage.php>

Huge Children's Used Book Sale to Benefit Palo Alto Libraries

Sat & Sun, Nov 12 & 13, 10 AM-4 PM, Cubberley Community Center (FOPAL Children's Sale Room), 4000 Middlefield Rd, Palo Alto

More than 13,000 kids' books, games, puzzles, CDs, and DVDs will be on sale at incredibly low prices at Friends of the Palo Alto Library's monthly book sale, everything from board books and picture books to school age fiction and nonfiction titles to early teen fiction. All items are lightly used or new and are sorted by age level and subject matter. Many books in foreign languages. Over 50,000 books for adults in FOPAL's Main and Bargain rooms. www.fopal.org

一巨大的旧书会

周六和周日, 11月12号和13号, 上午10点到下午4点, Cubberly Community Center (FOPAL Children's Sale Room), 4000 Middlefield Rd, Palo Alto

Palo Alto 的每月旧书会将会以极低的价格出售13,000本以上的各种儿童书籍, 游戏, 磁碟, 拼图等等。书会将会有各种各样的书籍出售, 从图画书再到小说再到非小说, 应有尽有。书籍都是有一点点旧的, 但是书会将会以内容和适合的人群的年来分类。有很多书籍将会是英语以外的语言的。当然, 有多于50,000本的书籍在FOPAL's Main and Bargain rooms 成人售。更多信息参考 www.fopal.org

George

Palo Alto Chamber Orchestra (PACO) Opens its 51st Season!

Nov 13, 3 PM (Debut Orchestra)

Dec 18, 3 PM Holiday Extravaganza (Senior Orchestra)

Cubberley Theatre, 4000 Middlefield Rd, Palo Alto

Award-winning youth orchestra PACO's Senior Orchestra will open its season with music by Handel, Britten and more. There is something for everyone at PACO concerts from small ensemble pieces to orchestra music as these dedicated musicians present an extraordinary passion for music making! Mark your calendars for the Holiday Extravaganza with guest performers from the Pacific Ballet Academy and Cantabile Youth Singers. Admission is FREE except for the Holiday Extravaganza (Adults \$10, 18 & under FREE). More info and complete line-up of concerts on the [2016-17 season brochure](#) or visit www.pacomusic.org.

Palo Alto室内乐第51季开始!

11月3号, 下午3PM (Debut Orchestra)

12月18号, 下午3点Holiday Extravaganza (Senior Orchestra)

地址 : *Cubberley Theatre, 4000 Middlefield Rd, Palo Alto*

青年管弦乐的Senior Orchestra将用Handel, Britten 以及其他演出季的开幕演出。一些投入的音家音制作表出非凡的情，大家有机会听到一些自己喜欢的音，从小合奏到交响。您在日留出。此外，太平洋芭蕾舞学院成人和Cantabile青年歌手也会作嘉参加日狂演出。免入，日狂（成人\$10，18和以下免）活除外。更多信息和完整的演出容[2016-17 season brochure](#)或[www.pacomusic.org](#)。

Knitting for Charity

Wednesdays until Nov 15, 4-6 PM, Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto
Do you enjoy knitting & giving back to the community? The hats will be part of a holiday gift bag given to those living with mental illness in Santa Clara County, many of whom have little or no family support. Please join us to knit, or bring in hats you've already knitted from now through November 15. Supplies are provided! Register [here](#).

慈善

周三，直到11月15日下午4-6点，米切公园 Mitchell Park Library, 3700 Middlefield Rd
你喜及回社会？的帽子将是那些生活在圣克拉拉有精神疾病需要帮助的人，其中多人几乎没有家庭支持。加入我毛衣，或来你已做好的帽。我提供原料！在里注册[here](#)。

International Games Day

Tue, Nov 15, 4-6 PM, Mitchell Park Community Center Teen Center, 3700 Middlefield Rd, Palo Alto

Play or compete with other teens for prizes on console game systems, Ping-Pong tables, and more! More than one thousand libraries and communities around the world will showcase gaming programs of all kinds during International Games Day. Mitchell Park Library and Community Center have teamed up together to give teens 1 day to celebrate. Play or compete for prizes on console gaming systems, online gaming, air hockey, card games, board games, and more! Be sure to join us in the Teen Center & Adobe Rm. Register [here](#).

世界游日

周二，11月15日下午4-6，Mitchell公园社区中心，青少年中心，3700 Middlefield Rd
参与与其他青少年合作或抗子游，争机游系台，球台以及其他更多品！来自世界各地的一千多个和社区的人将在国游日期展示各种游划。Mitchell 公园和社区中心合此次青少年祝活。来玩机游，网上游，冰球游，牌游，棋游争品！来我青少年中心和Adobe房加入！在[here](#)注册。

Teen Writing Club

Thu, Nov 17, 4-5:30 PM, Rinconada Library, 1213 Newell Rd, Palo Alto

Share your passion for writing with other teens. Writing prompts, activities, and light snacks provided. Meets 1st & 3rd Thursday of every month. Grades 6-12. Register [online](#).

青少年写作俱乐部

Thu, 11月17日, 4-5 : 30 PM, Rinconada图书馆, 1213 Newell Rd, Palo Alto

和其他青少年分享您写作的心情。我们将提供写作用具, 各活动和零食。每月第1和第3个星期四见面。6-12年级。 [在网上注册](#)。

****NEW** Teen Arts Council's Second Open Mic Night**

Fri, Nov 18, 7 PM, Palo Alto Children's Theatre, 1305 Middlefield Rd, Palo Alto

It's time for the second Open Mic of the year. Teens can either perform or watch, both are super fun! This event is open to all teens and free. For more information, contact teenartscouncil@gmail.com.

****新**青少年艺术理事会的第二次开放Mic之夜**

周五, 11月18日, 晚上7点, 帕洛阿尔托儿童剧院, 1305 Middlefield Rd, Palo Alto。

今年第二次打开话筒的时间。青少年可以表演或观看, 都是超级有趣! 本次活动是开放给所有的青少年, 并且免费。欲了解更多信息, 请联系 teenartscouncil@gmail.com。

Dance Connection's 18th Annual Nutcracker Ballet

Fri, Dec 2, 7 PM, & Sat, Dec 3, 4 PM, Smithwick Theater, Foothill College, 12345 El Monte Rd, Los Altos Hills

Mark your calendars for Dance Connection's 18th Annual Nutcracker Ballet! An entertaining, child-friendly, and professionally executed production the whole family will enjoy! Tickets are on sale through the Dance Connection website. Reserved seating. More info at www.danceconnectionpalto.com.

舞蹈协会第18年度胡桃孩子芭蕾舞

表演日期: 周五12月2日下午7点和星期六12月3日下午4点, Foothill学院的Smithwick剧院。

请在日历上标记Dance Connection第18年度胡桃孩子芭蕾舞! 精彩的儿童喜剧和制造的眼睛, 整个家庭将都会喜欢! 从10月24日开始, 可以通过Dance Connection网站订票。预留座位。更多信息www.danceconnectionpalto.com。

Make a Difference: Tutor Low Income East Palo Alto 5th Graders in Reading or Writing -- 8 one hour sessions

If you've enjoyed helping in your own child's classroom, or just love literacy, please consider tutoring 5th graders at Brentwood School in East Palo Alto (near IKEA). It is a

special project to work with low income students from February 6 to March 31. Volunteers would work in the same classroom one day per week, for an hour either at 9:45 AM (reading) or 11:40 AM (writing). All Students Matter provides a brief training in January and coordinates all details. You can make a real difference! To sign up, visit www.allstudentsmatter.org or to learn more contact Keri Tully at keritully@gmail.com.

****新**有所不同：导师低收入东帕洛阿尔托五年级读者或写作 - 8个一小时的会话**

如果您喜欢在自己的孩子的教室里帮忙，或喜欢读写，请考虑在East Palo Alto 的 Brentwood 学校（靠近宜家）辅导5年级学生。这是一个从2月6日至3月31日与低收入一起工作的特殊的项目。志愿者在同一个教室每周工作一天，在上午9:45（阅读）或上午11:40（写作）工作一个小时。在1月提供简短的培训，而且会协调所有的细节。要注册，请访问www.allstudentsmatter.org 或了解更多请联系 keritully@gmail.com